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 ЛУКСЕМБУРГ – Министар унутрашњих послова  Србије Небојша Стефановић изјавио је
данас да Србија жели да буде  озбиљан партнер чланицама ЕУ у решавању мигрантске
кризе и да заслужује  праведну компензацију, а не понижење малом новчаном помоћу.

  

  

„Желимо да будемо конструктивни, али боље да нам не дају ништа, него  да нас
понижавају смешним сумама”, рекао је Стефановић новинарима уочи  вечерашњег
заједничког састанка министара правде и полиције земаља  чланица ЕУ и држава
Западног Балкана у Луксембургу, на коме учествује  заједно са шефом дипломатије
Ивицом Дачићем.

  

Министар полиције се пожалио да није у реду да Србија добије двадесет  или тридесет
пута мање помоћи за збрињавање избеглица из европских  фондова него неке суседне
земље, које много мање раде на томе да се  мигрантима помогне.

  

Европска комисија је раније данас објавила да је одвојила додатних 17  милиона евра
помоћи Србији и Македонији за збрињавање и регистрацију  миграната.
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  С друге стране, помоћ земљама у региону које су чланице ЕУ, као што  су Грчка,Хрватска и Мађарска мери се стотинама милиона евра.   „Или ћемо бити третирани као партнери, или ћемо тражити друга  решења”, рекао јеСтефановић и навео пример Хрватске, за коју је рекао  да је избеглице самотранспортовала до границе са Мађарском, без икаквог  напора да се они сместе ирегиструју.  „Да ли је то прави одговор? Ако јесте, онда да се ни ми не мучимо”,  казао јеСтефановић и додао да Србија није Немачка и да нема капацитета  да све прими, али даће из принципијелних разлога наставити да се према  мигрантима понаша одговорно ихумано.   Дачић је изјавио да очекује да ЕУ прецизира колико миграната се од  Србије очекује даприхвати и додао да се показало да Хрватска није била у  праву када је прошлог месецазатворила границе за теретна возила из  Србије.   „Очекујемо да знамо шта је европскиодговор, ако је то  затварање граница онда знамо шта треба да радимо”, казао је он.  (Танјуг)  
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